
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Rady školy ZŠ s MŠ Torysa 

dňa 26.05.2023 

 

 

Prítomní členovia RŠ: Mgr. Mária Janičová, Mgr. Agáta Andraščíková, Mgr. Mária  Berdisová, 

Lenka Michaleková, Ing. Peter Sabol PhD., Magdaléna Sabolová, Mgr. Stanislav Angelovič, Ing. 

Jozef Angelovič 

 

Neprítomní členovia RŠ: Mgr. Zuzana Ištoňová, Mgr. Jana Slamená, Pavol Ištoňa 

Prítomní hostia: Mgr. Stanislav Holovač 

Program: 

1. Úvod 

2. Správa o hospodárení s finančnými prostriedkami za rok 2022 

3. Predbežná organizácia školského roka 2023/2024 

4. Diskusia  

5. Záver 

 

K bodu 1: 

Predsedníčka RŠ privítala prítomných a na základe prezenčnej listiny skonštatovala 

uznášaniaschopnosť RŠ. Oboznámila prítomných s programom zasadnutia. 

K bodu 2 

Riaditeľ školy Mgr. Stanislav Holovač  stručne oboznámil  členov rady školy s obsahom Správy 

o hospodárení školy s finančným prostriedkami za rok 2022. Dokumenty boli poskytnuté všetkým 

členom  RŠ.  Vysvetlil, z akého zdroja škola dostáva normatívne a nenormatívne finančné prostriedky 

a čo sa z nich  v danom roku uhrádzalo. Pani Micháleková v zastúpení MŠ mala výhrady k príspevku 

tákajúceho sa 5 ročných detí, konkrétne k nákupu hračiek, k odmenám a príplatkom. Riaditeľ školy 

argumentoval, že všetko bolo odkonzultované s pani zástupkyňou pre MŠ a finančné odmeny boli 

vyplatené v neskoršom termíne.  

K bodu 3:  

Riaditeľ školy Mgr. Stanislav Holovač  oboznámil členov rady školy s predbežnou organizáciou na 

školský rok 2023/2024. Informoval o počte tried, o počte pedagogických, nepedagogických 

a odborných zamestnancov. Oboznámil členov RŠ s rozdelením tried a triednictvom v školskom roku 

2023/2024. V MŠ bude od budúceho  školského roka vykonávať funkciu zástupkyne pani učiteľka 

Mgr. Jana Hovancová. Na škole sa bude pokračovať v projektoch „Pomáhajúce profesie v edukácii 

deti žiakov III“ („PO III) na zvýšenie inkluzívnosti vzdelávania v základnej škole (pedagogicky 

asistent a sociálny pedagóg) a  projekt zabezpečujúci implementáciu princípov inkluzívneho 

vzdelávania v MŠ (pedagogický asistent). Tieto projekty by mali pokračovať po skončení projektov 

„PO II“ od budúceho školského roka. Projekt „Pomocný vychovávateľ pre materské školy“ – 



nepedagogicky zamestnanec nápomocný žiakom so zdravotným znevýhodnením alebo žiakom so  

SZP. Tento projekt by mal pokračovať aj budúci školský rok. 

 

K bodu 4: 

V diskusii riaditeľ školy oboznámil členov s novým vzdelávacím programom, ktorý sa bude deliť na 

cykly. Prvý cyklus 1. - 3. ročník a druhý cyklus 4. - 5. ročník. Členovia RŠ sa informovali, ako to 

bude s druhým cyklom. Riaditeľ školy oboznámil, že je v jeho záujme otvoriť na škole aj druhý 

cyklus. Pani Sabolová sa spýtala, či sa na škole neplánuje zriadiť ZUŠ. Riaditeľ školy podotkol, že 

danú problematiku už riešil. Pre ZUŠ je to neefektívne vzhľadom na to, že žiaci navštevujú rôzne 

nástroje. Teória by sa aj tak vyučovala v Lipanoch. Pani Michaleková sa spýtala, či je dobré dať pani 

učiteľku Hovancovú do triedy k malým deťom vzhľadom na vykonávanie funkcie zástupkyne pre 

MŠ. Riaditeľ školy odpovedal, že je to predbežná organizácia  

 

K bodu 5: 

RŠ prijala uznesenie v tomto znení: 

Rada školy berie na vedomie: 

- Správu o hospodárení s finančnými prostriedkami za rok 2022 

- Predbežnú organizácia školského roka 2023/2024. 

 

 

Predsedníčka RŠ poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie RŠ ukončila. 

 

Prílohy:  Prezenčná listina zo zasadnutia RŠ  

               Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok  za rok 2022 

         Predbežná organizácia školského roka 2023/2024 

 

  

V Toryse, dňa 26.05.2023                                                                             ........................................  

                                                                                                                           Mgr. Mária Janičová                                                                                                    

                                                                                                                           predseda Rady školy 

 

 

Zapísal: Mgr. Agáta Andraščíková   ................................. 

Overil:   Lenka Michaleková               .................................. 

Overil:   Magdaléna Sabolová           .................................. 

 

 


